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Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Rijswijk 

Postbus 5305 

2280 HH Rijswijk 

 

Betreft: Verzoek om informatie ex artikel 43 van het Reglement van Orde, Vragen van de raad. 

Datum: 19 februari 2014 

 

Geacht college, 

De fractie van GroenLinks Rijswijk heeft in de raadsvergadering van 11 februari 2014 vragen gesteld 

over de milieuzone aan de Haagweg. Daarin werd gevraagd hoeveel overtredingen er geconstateerd 

zijn, hoeveel boetes er al zijn opgelegd, of er uit het verloop van het aantal boetes af te leiden is of 

het camerasysteem effectief is en, als er nog niet beboet is, waarom niet. 

De burgemeester gaf in de beantwoording van de vragen op 11 februari aan dat de beelden worden 

gemaakt, dat er samengewerkt wordt met een contractpartner, dat er een technische storing is en 

dat er daarom geen boetes geïnd worden. Waar de storing precies zit, aan de kant van Rijswijk c.q. 

de contractpartner of bij het CJIB kon niet beantwoord worden. 

De fractie van GroenLinks zou graag de volgende aanvullende vragen willen stellen. 

1. Wie is de contractpartner? 

2. Welke verplichtingen heeft deze contractpartner?  

3. Worden deze verplichtingen nageleefd? 

4. De milieuzone is al sinds 2010 ingesteld. Is de technische storing een recent probleem en 

werden er voordien wel overtredingen geconstateerd en boetes geind?  

5. Zo ja, kunt u aantallen aangeven?  

6. Wanneer is het technisch probleem bij het college bekend geworden? 

7. Zijn er eerder maatregelen genomen om het probleem te verhelpen? 

8. Kunt u aangeven welk bedrag aan boetes niet is geind? 

9. Is het mogelijk deze alsnog te innen en/of de schade te verhalen op derden? 

10. Welke maatregelen worden er nu genomen om het geconstateerde probleem te verhelpen? 

11. Kan worden vastgesteld hoe effectief het systeem momenteel is? 

12. Kunt u toezeggen de gemeenteraad te informeren zodra het probleem is opgelost? 

Namens de fractie van GroenLinks, 

Marloes Borsboom 


